
 

	  	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
 
Geacht college, 
 
De afgelopen maanden zijn er op diverse plaatsen in de gemeente bomen gekapt en 
groen gesnoeid. De fractie ontving daarover meerdere berichten en ook hebben we 
daarover diverse vragen gesteld als we het idee hadden dat er iets niet helemaal goed 
ging zoals bijvoorbeeld bij de Grecht. 
 
Recent was er een publicatie in de Woerdense Courant en daarin werd dit dossier 
nogmaals belicht door een inwoner. Navraag van de fractie leert ons dat er op dit artikel 
meer dan 420 emails (en een gelijksoortig aantal via social media) als reactie zijn 
gekomen waarvan ongeveer 350 gaan over gebrekkige communicatie. Een dozijn geeft 
aan dat ze nog wachten op reactie van de gemeente terwijl de bomen of struiken al plat 
zijn. Een 90 tal reacties gaan over beeldbepalende kap rond de Grecht, Bredius, 
Kamerikse Park enz. 
 
Dit aantal reacties en de terugkerende communicatieproblematiek baart de fractie 
Inwonersbelangen zorgen en daarom hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Herkent u zich in het beeld van schortende communicatie ten aanzien van 
groenonderhoud? 

2. Wat kan of gaat het college doen om het groenonderhoud beter bij de inwoners 
onder de aandacht te brengen? 

3. Welke mogelijkheden ziet het college om groenonderhoud samen met de 
betrokken inwoners en wijkplatforms af te stemmen? 

4. Zijn er mogelijkheden, bijvoorbeeld met social media, die door de gemeente 
kunnen worden ingezet om zo beter te laten zien waar de gemeente plannen voor 
aan het maken is? 

 
Namens de fractie van Inwonersbelangen: 
 
Elias Bom 
	  

Betreft: 
 
 

Datum: 
 

Communicatie: 
 
 
 

Bijlage:  
 

	  

	  
	  
Inwonersbelangen	  
vertegenwoordigt	  
de	  kernen	  
Woerden,	  Kamerik,	  
Zegveld	  en	  
Harmelen	  in	  de	  
gemeenteraad.	  
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